
Monorierdő Község Önkormányzat 2008. május  29-én 15:30 órai kezdettel megtartott nyílt 
ülésének 

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Rendeletei: 7

Határozatai: 89-105
T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató a két ülés közötti  fontosabb intézkedésekről  valamint a lejárt határidejű 
határozatokról

1.) Beszámoló a rendőrség munkájáról
Előadó: Juhász Sándor polgármester
Meghívó: Kelemen József rendőrkapitány

2.) Előterjesztés az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 13/2006. sz. 
rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Pácziné Félix Anna EKB elnök

3.) Előterjesztés a kötelező közszolgáltatás közbeszerzési eljárás 
lefolytatására történő megbízásra

Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
                                                      

4.) Tájékoztatás Monorierdő Község Önkormányzat 2008. I. negyedéves 
gazdálkodásáról 

Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Előterjesztés a letéti számla forgalmának 2007-2008. május 29-i 
alakulására

Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

6.) Előterjesztés 2/2008. (II.06.) kt. rendelet módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor

7.) Előterjesztés 57/2008. (III.27.) kt. határozat végrehajtása tárgyában
Előterjesztő: Juhász Sándor

8.) Leader Programmal kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Juhász Sándor

9. ) Tájékoztatás a konyha HACCP vizsgálatával kapcsolatos 
intézkedésekről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
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10.) Előterjesztés a Csicsergő Óvodában a maximális csoportlétszám 
túllépésnek engedélyezési kérelmével kapcsolatban
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

11. ) Tájékoztató a nyári étkeztetésről
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

12. ) Tájékoztató a leválás helyzetéről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

13.) Dr. Páczi Antal alpolgármester tisztségének kérdése
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

14.) Előterjesztés közoktatási szakértői ajánlat elfogadására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző 

15.) Felelősségre vonás kezdeményezése
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

16.)Előterjesztés a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
beszámolójának elfogadására

Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző
Meghívott: Ispány János intézményvezető

17.) Egyebek

Monorierdő, 2007. június 02.

Juhász Sándor 
polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV

Készült  :   Monorierdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2008.  május  29-én 
15:30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácstermében megtartott nyílt üléséről.

Jelen  vannak  :   Juhász  Sándor  polgármester,   Vad  Mária  alpolgármester,  Borbás  Elvira, 
Hornyák Balázs,  Szalai  Gábor,  Dzsupin Imréné,  Dr.  Pácziné  Félix  Anna Pádár Erika,  dr. 
Práczki Péter képviselők

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 

Igazoltan távollévők: Kiss Dénes László, Dr. Páczi Antal, Tóth Attila

Meghívott: Kelemen József alezredes

Juhász Sándor polgármester:  köszönti  a  megjelenteket.  Külön köszönti  Kelemen  József 
alezredest, Borbély Pál osztályvezetőt és Pozbai Tibor körzeti megbízottat. A testületi ülést 
15:30 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 9 fő jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontokat. 
A jegyzőkönyv hitelesítésre felkéri Borbás Elvira és Dzsupin Imréné képviselőket.

Borbás Elvira: kéri, hogy a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolóját 
16 óra után tárgyalják, mert el kell mennie.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal a napirendre  és a hitelesítők személyére tett javaslatot 
elfogadja.

1. Tsp. Beszámoló a rendőrség munkájáról

Előadó:  Juhász Sándor polgármester

Meghívott: Kelemen József rendőrkapitány

Juhász Sándor: a beszámolót elkészítette a rendőrség, melyet mindenki megkapott. Felkéri a 
kapitány urat, hogy ismertesse a beszámolót.

Kelemen  József: csak  néhány  gondolattal  szeretné  kiegészíteni  az  írásos  anyagot. 
Monorierdőn  még  csak  második  alkalommal  készült  beszámoló  a  rendőrség  munkájáról, 
ennek egyik  része  az,  melyet  a  körzeti  megbízott  elvégez,  de  vannak  olyan  feladatok  is, 
melyet a járőrszolgálat, közlekedési szolgálat lát el és vannak igazgatásrendészeti feladatok is. 
Az elmúlt  évben monori  kapitánysági  szinten  hasonló szinten  maradt  a  bűncselekmények 
aránya  és  ez  Monorierdőn  is  hasonló.  Év  elején  volt  egy  bűncselekmény  sorozat,  amit 
fokozott  szolgálat  ellátással  a  körzeti  megbízottnak  megszakítania  a  tevékenységet, 
együttműködve a Polgárőrséggel. Monorierdőt jelentős mértékben befolyásolja a közlekedési 
helyzet a 4-es úton átmenő forgalom. A Pest Megyei Rendőr-főkapitányság megkereste őket, 
hogy  javasoljanak  egy  települést,  ahová  sebességmérőt  helyezhetnek  ki.  Ennek  az 
üzemeltetését  az  önkormányzat  vállalta.  Hosszú  távon,  bizonyos  mértékben  visszafogja  a 
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forgalmat, és ez kell Monorierdőnek, hiszen van itt egy nagyon forgalmas kereszteződés, ahol 
sok baleset történt. A sebességmérő műszert üzemeltetni fogják és ez a berendezés arra is 
alkalmas,  hogy  nem  állítják  le  a  járműveket,  hanem  felvételeket  készítenek  a  piroson 
áthaladásról. Az elmúlt évben több mint 305 személyi sérülés történt a monori kapitányság 
területén, Nógrád megyében 320. Igyekeznek különböző megelőzési propagandát is folytatni 
és Monorierdőn is indult a „Pindur Pandur” nevű vetélkedő gyerekekkel. Az óvodás kortól 
próbálják a gyerekeket bevonni, hiszen a nevelés is nagyon fontos. Ez nem csak a rendőrség 
feladata,  hanem a  családé,  illetve  az  oktatási  intézményeket  is  kéri,  hogy vegyenek  részt 
ebben. Igyekeznek a fiatalok felé elmenni, fontosnak tartják a nevelést. 

A  határőrséggel  megtörtént  a  rendőrség  integrációja,  ami  nem  volt  egyszerű  feladat.  A 
határőrök bekerülten a rendőrség állományába és ezek a kollégák nem kerültek elvezénylésre 
a határszélről,  ott maradtak és a létszám, ami pluszba került  ott van, de ettől  a rendőrség 
létszáma nem nőtt, hanem csökkent, hiszen státuszokat vettek el, kevesebb emberrel kell a 
megnövekedett feladatokat ellátni. 

Új bevásárlóközpont épület a Market Central,  és ahol a pénz megjelenik, ott a bűnözési is 
megjelenik  és  a  bolti  szarkák.  Új  bűncselekmény  kategória  is  lett,  pl.  a  zaklatás 
bűncselekmény, melyet a rendőrség nyomozással folytat le és ez növeli a munkaterhet, ami 
eddig volt. Mivel a munka nőtt, az állomány csökkent, elhúzódnak a nyomozások, és sajnos 
egy-egy ügyre kevesebb idő marad és nem tudnak annyira eredményesek lenni. Az állomány 
nagyon  megfiatalodott,  aki  abban a  korban volt,  kikerült  a  hivatásos  állományból,  tavalyi 
évben 23-an mentek el, 10 fő van, akinél egészségügyi felülvizsgálatot kell kezdeményezni és 
valószínűleg ők már nem fognak visszajönni. Június 1-el a szakközépiskolások közül 2 főt 
kapnak és a 10 fő biztosan elmegy. A rutin hiányozni fog a napi munkavégzéshez és amit 
korábban egyszerűen és ügyesen a kollégák meg tudtak oldani, a friss kollégák nem biztos, 
hogy  olyan  frappánsan  meg  fogják  tudni  oldani.  Ezért  kéri,  hogy  segítsék  a  kollégák 
munkáját, illetve ha olyan lát, tapasztal valaki, akkor forduljanak a rendőrséghez bizalommal, 
mert közösen kell, hogy tegyenek. 

Amennyiben kérdés van a beszámolóval kapcsolatban, várja a kérdéseket.

Dr. Páczi  Antal képviselő érkezik 15:32 órakor

Borbás  Elvira: részt  vettek  egy  prevenció  versenyen  az  általános  iskolás  tanulókkal,  a 
rendőrség munkatársai  készítették fel  a gyerekeket.  160 iskola indult  és I.  helyezést  ért  el 
Monorierdő. 

Sokat tanultak a gyerekek és köszönetet mond a rendőrség kollégáinak.

A másik egy kérdés lenne, Falunapon szeretnék kérni a rendőrség segítéségét abban, hogy egy 
közlekedésbiztonsági  versenyt  rendezhessenek.  Úgy  tudja,  hogy  a  hivatal  dolgozói  már 
küldtek  ez  ügyben  egy levelet  a  rendőrséghez.  Június  28-án  kerülne  sor  a  rendezvényre, 
melyet 13 órától szeretnének megszervezni. 

Kelemen József: ha máshová nem ígérkeztek el, semmi akadálya nincs. 

Juhász Sándor: megköszöni a gyermeknapi rendezvényen nyújtott segítséget. 

Több kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
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Dr.  Páczi  Antal: megjegyzi,  hogy  Monoron  a  Kistói  útról  való  kihajtás  nagyon 
balesetveszélyes. Úgy hallotta, hogy lesz ott egy körforgalom.

Kelemen József: úgy tudja, hogy a nyár folyamán meglesz.

Juhász Sándor: megköszöni a gyermeknapi rendezvényen nyújtott segítséget. 
Több kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.

A képviselő-testület 5 igen, 4 tartózkodással a beszámolót elfogadta. 

Borbás Elvira képviselő 15:41 órakor távozik.

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Juhász  Sándor: megjegyzi  a  fogorvosi  ellátással  kapcsolatban,  hogy ülés  előtt  beszélt  a 
fogorvosnővel, aki a szerződést aláírta és el fogja juttatni.
Szakértői ajánlat bekérésével kapcsolatban a hivatalt senki nem kereste meg, a felelős ott Vad 
Mária és dr. Práczki Péter volt.
Az élelmezésvezető arról tájékoztatta, hogy az ÁNTSZ ellenőrzés a mai napon megtörtént, 
mindent rendben találtak, kérelmet kell benyújtani a működési engedély iránt. A minimálisan 
előírt feltételeknek a konyha megfelel. 

dr. Práczki Péter: a szakértői ajánlat bekérésével kapcsolatban elmondja, hogy megkeresett 
szakértőket, de ingyen senki nem ad árajánlatot. Arra van lehetőség, hogy egy cég árajánlatot 
tenne, de nem ingyen. Az Erdőszöv Rt-vel beszélt és ahhoz, hogy árajánlatot tudjon adni, - és 
akkor ez kérdés és felvetés – ebben az esetben felveszi a kapcsolatot  az illetékes kollégával a 
hivatalnál, akitől bekéri a helyrajzi számokat. Ha a képviselő-testület úgy gondolja, akkor egy 
korrekt árajánlatot kaphatnak. Ez egy néhány 100e Ft-os tétel. Egy értékbecslés egy 1 ha-os 
területre 50e Ft, akkor néhány 100e Ft ilyen szempontból helytálló. El kell dönteni, hogy a 
testület egyáltalán áldozna-e erre a célra. 

Juhász Sándor: Kérdezi, hogy miből lenne. 

Hornyák Balázs: kérdezi,  hogy az árajánlat  miért  kerül  pénzbe.  Egész Monorierdőt  nem 
lehet felmérni. 

Juhász Sándor: ismerteti a határozat szövegét.

Hornyák Balázs: ketté lehetne bontani az árajánlat kérését,   hogy csak a veszélyes fákat 
vizsgálja. 

dr. Práczki Péter: az, hogy ők adjanak egy árajánlatot arra, hogy ezt vagy azt elvégzik és az 
mennyibe kerül, az biztos nem kerül semmibe,  ettől  függetlenül felvennék a kapcsolatot  a 
kollégával, aki segít a helyrajzi számokat illetően. 

Hornyák Balázs: úgy kellene, hogy például van 10 veszélyes fa és azért mennyit kér. 
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dr. Práczki Péter: ha Hornyák úrnak a javaslatát vennék alapul, akkor be kellene kérni az 
Erdőszöv-től,  hogy tegyen  egy árajánlatot  arra,  hogy ezeket  a  munkákat  mennyiért  tudná 
elvégezni. Ez nem fog kerülni semmibe.

A képviselő-testület 9  igen szavazattal a Lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót 
elfogadja.

2. Tsp. Előterjesztés az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 13/2006. sz. 
rendelet módosítására

Juhász   Sándor: megkéri  Dr.  Pácziné  Félix  Anna  EKB  elnököt,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.

Dr. Pácziné Félix Anna: Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság 2008.április 21-ei 
rendkívüli ülésén  tárgyalta a fogorvosi ellátás kérdését. Az ülésen úgy határozott, hogy az 
önkormányzat egyedi módon a kistérségi kereteken kívül kössön szerződést Dr. Némedy Edit 
fogorvossal határozatlan időre a fogorvosi ellátás biztosítására. A szerződés foglalja magába 
az iskola és óvoda fogászati ellátását is. A rendelést a bérelt rendelőjében Monor Damjanich 
u.  39.  szám alatt  végezze,  a  saját  felszerelésével  és  személyzetével.  A Képviselő-testület 
hatalmazza fel Juhász Sándor polgármestert a szerződés aláírására.  Az előterjesztés szerinti 
döntést  a  képviselő-testület  meghozta,  s  ezzel  együtt  szükségessé  vált  a  település 
egészségügyi  alapellátási  körzeteiről  szóló  13/2006.  számú  rendelet  módosítása  is.  Ezt 
terjesztem a képviselő-testület elé elfogadásra. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetet.

Vargáné Vass Éva: A hatályba lépés napját a tervezetben javítani szükséges június 1-re.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐTESTÜLETÉNEK

7/2008.(VI.01.) Kt. 
RENDELETE

A község egészségügyi alapellátási körzeteiről szóló 13/2006. számú rendelet 
módosításáról

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  az egészségügyről  szóló 1997. 
évi CLIV. törvény 152. § (2) bekezdése valamint az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. 
évi II. törvény 2. § (2) bekezdése alapján a község egészségügyi alapellátási körzeteiről szóló 
13/2006. számú rendeletét (továbbiakban: R.)az alábbiak szerint módosítja:

1. §
A R. 3.§ az alábbiak szerint módosul:

„3.§
Fogorvosi körzet

Monorierdő község teljes közigazgatási területe egy fogorvosi körzetet alkot.”
2. §

E rendelet 2008. június 1-jén lép hatályba.
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3. Tsp. Előterjesztés a kötelező közszolgáltatás közbeszerzési eljárás 
lefolytatására történő megbízásra

Juhász Sándor: A szemétszállításra a szerződés a Kövál Zrt-vel van megkötve december 31-
ig. Közbeszerzési eljárást kell lefolytatni a szemétszállítással kapcsolatban. Három ajánlatot 
be  is  kértek  erre  a  célra,  de idő  közben a  kistérség  10 polgármesterével  egyeztetve  az  a 
javaslat született, hogy közösen fogják megpályáztatni és erre fognak alapítani vagy egy non 
profit  kft-t  vagy   önkormányzati  céget,  mely  keretén  belül  fogják  megoldani  a 
szemétszállítást.  Okafogyottá  vált  ebből  a  szempontból  az  előterjesztés  ilyen  formában 
megítélése  szerint.  Javasolja,  hogy  az  újabb  egyeztetést  követően  kerüljön  a  napirend 
tárgyalásra.
Javasolja, hogy a képviselő-testület döntsön arról, hogy a közbeszerzési eljárás kiírását, illetve 
a szakértő megbízását nem ezen az ülésen kívánja tárgyalni. Hatalmazza fel a polgármestert 
arra,  hogy a  10 település  polgármesterével  a feladatellátás  érdekében folytasson egyeztető 
tárgyalásokat.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének

89/2008.(V.29.) Kt.
határozata

Döntés elnapolásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  a  kötelező  közbeszerzési  eljárás 
lefolytatására történő megbízást későbbi időpontban kívánja tárgyalni.
Felhatalmazza  Juhász Sándor  polgármestert,  hogy a  közbeszerzési  eljárás  lebonyolításával 
kapcsolatban egyeztető tárgyalásokat folytasson le a kistérség polgármestereivel. 

Határidő: július 31.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

4. Tsp. Tájékoztató Monorierdő Község Önkormányzat 2008. I. negyedéves 
gazdálkodásáról 

Juhász  Sándor: a  tájékoztatást  a  Pénzügyi  Bizottság  tárgyalta  és  olyan  megállapodásra 
jutottak, hogy ütemszerűen, jelentős túllépés nem történt, az általános iskolánál néhány %-ban 
meghaladta  az  I.  negyedév  a  teljesítést  a  költségvetési  előirányzat  időarányos  mértékéhez 
képest. A fűtési számla megemelte a költségeket. 

Sahin-Tóth Jenőné: elmondja, hogy a fűtési kiadásoknál már csak két hónap fogja terhelni a 
2008.  évi  költségvetést  az  október  és  a  november,  mivel  ebben  a  két  hónapban  sok  a 
fogyasztás.

Hornyák Balázs: volt arról szó régebben, hogy a jegyző költségtérítését megemelik. Akkor 
10%-költségtérítést szavaztak meg és úgy döntöttek, hogy később visszatérnek rá és az eddig 
elvégzett  munka  alapján  a  költségtérítést  megemelik.  Kérdezi,  hogy  van-e  erre  mód  és 
lehetőség  ezt  megemelni.  Véleménye,  hogy  a  jegyző  jóval  munkaideje  felett  teljesít  és 
próbáljanak meg erre keretet biztosítani. 
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Juhász Sándor: ezt a témát a költségvetési rendelet módosításánál javasolja  tárgyalni.

A képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének

90/2008.(V.29.) Kt.
határozata

Monorierdő Község Önkormányzat 2008. I. negyedéves gazdálkodásának tájékoztatója 
elfogadásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  a  tájékoztatást  megtárgyalta  és  a 
Monorierdő  Községi  Polgármesteri  Hivatal  2008.  I.  negyedéves  költségvetés  teljesítéséről 
szóló tájékoztatót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

5. Tsp.  Előterjesztés a letéti számla forgalmának 2007-2008. május 29-i 
alakulására

Kiss Dénes László képviselő érkezik 16:03 órakor

Vargáné Vass Éva: az írásos előterjesztéshez képest szóbeli kiegészítése nincs, változás nem 
történt.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

91/2008. (V.29.) Kt.
határozata

a letéti számla forgalmának (2007-2008. május 29-i állapot) elfogadásáról

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete a letéti számla forgalmának 2007. 
évi, illetve 2008. május 29-i állapot szerinti alakulásáról szóló tájékoztatást az  előterjesztés 
szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

6. Tsp.  Előterjesztés 2/2008. (II.06.) kt. rendelet módosítására

Vargáné Vass Éva: Arról tárgyaltak az elmúlt Pénzügyi Bizottsági ülésen, hogy a hivatali 
létszám  megemelhetősége  érdekében  teremtsenek  fedezetet.  Az  általános  iskola  2007. 
szeptember  1-jei  átszervezésével  1  létszám  maradt  az  általános  iskolában,  melynek  a 
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bérvonzata  is  ott  van.  A  2008.  évi  költségvetés  megállapításánál  nem  foglalkozott  a 
képviselő-testület azzal a kérdéssel, hogy a feladatellátás csökkent az iskolában, ellenben a 
polgármesteri hivatalnál nőtt. Indokolt és szükségszerű a helyi rendelet módosítása, hogy a 
hivatalban 1 fő köztisztviselőt alkalmazni tudjanak, leginkább a pénzügyi feladatok ellátására. 

Juhász  Sándor: korábban  javasolta  a  Hornyák  Balázs  a  jegyző  költségtérítésének 
megemelését. 
Korábban amikor  volt  a költségtérítésnek a jóváhagyása,  akkor  10% lett  megállapítva  a 
jegyző részére és arról nyilatkozott a testület, hogy később visszatérnek rá. Eltelt egy kis idő 
és  mindenki  látja,  hogy  meggyőződött  róla,  hogyan  látja  el  a  munkáját.  Maga  részéről 
javasolja a 20%-ra történő költségtérítés megemelését.

dr. Práczki Péter: elmondja, hogy ő annak idején a 10%-ot is túlzásnak tartotta, és mondta 
akkor is, hogy meg kell nézni, hogy a jegyző hogyan teljesít. Úgy gondolja, hogy a jelenlegi 
költségvetés  nem engedi  meg  az  emelést,  valamint  nincs  megelégedve  a  jegyző  asszony 
munkájával. Sok konfliktusa volt vele az utóbbi időkben, melynek már hangot is adott. 

Juhász Sándor: véleménye, hogy a személyes konfliktusok nem tartoznak a munkavégzés 
megítéléséhez. 

Hornyák  Balázs: a  szakmai  munkát  kellene  értékelni.  Kérdezi,  hogy  esetleg  el  lehetne 
gondolkodni, hogy van-e olyan akár képviselő, akár más funkciót betöltő személy, aki nem 
végez érdemi munkát és azt át lehetne csoportosítani. 

dr. Práczki Péter: válasza, hogy nem.

Vad Mária: elmondja, hogy a Hornyák képviselő az ő tiszteletdíjára gondolt, hogy levonja az 
összeget, amit a jegyző számára szeretnének adni. Elmondja, hogy neki nincs költségtérítése.  

Szalai Gábor: javasolja a költségtérítés megemelését, véleménye szerint a jegyző és a többi 
hivatali dolgozó is munkaidőn túl is dolgozik, plusz munkát végez.

Dr. Pácziné Félix Anna: szeretné, ha külön lenne választva a jegyző asszony térítését és az 
iskolai  1  létszám  áthelyezését.  Az  iskolában  nem  8,  hanem  6  órás  munkahely  volt  és 
véleménye szerint szükség van ott is munkaerőre. Elmondja, hogy nagyon sok képviselő is 
jóval több munkát végez pluszban.

Juhász Sándor: más a képviselő és más a hivatali dolgozó.

Vad Mária: tájékozódott a két álláshellyel kapcsolatban. Tulajdonképpen két üres álláshely 
van az iskolánál egy részmunkaidős és egy fejlesztő pedagógus 8 órás. És amikor a gazdasági 
álláshelyről volt szó, amit részmunkaidőben töltött be a kolléganő, aki tavaly decemberben 
elment és csak annak az álláshelynek az átcsoportosításáról volt szó. A fejlesztő pedagógus 
álláshelyre az iskolának szüksége van. Úgy tudja, hogy kötelezően be kell tölteni azt az állást. 

Vargáné  Vass  Éva: az  iskolában 42,5 fő a  költségvetési  létszámkeret,  ennek van meg a 
költségvetési előirányzata 2008. évre. Amikor a testület 2007. augusztus 31-vel úgy döntött, 
hogy szeptember 1-től az iskola részben önállóan gazdálkodó költségvetési szerv lesz, akkor 
annak az  intézménynek  -akkor  önálló  intézménynek  -,  volt  egy gazdasági  vezetője.  Az ő 
állása 8 órás volt.  Valóban van az iskolában fél állás. A gazdasági vezető álláshelye  és a 
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hozzá  tartozó  bér  2007-ben  is  megvolt,  és  2008-ban  sem  került  elvonásra.  Senki  nem 
terjesztett elő olyat, hogy a testület a pedagógus álláshely terhére végezzen átcsoportosítást. 
Arról beszéltek, hogy a gazdasági vezetői státusz az önállóság révén okafogyottá vált és ezt a 
státuszt kell a gazdálkodásra is áthozni a hivatalhoz, mert a feladatot itt látják el. Tájékoztatja 
a testületet, hogy nem egy üres álláshely van az iskolában, hanem 4.

Kiss Dénes László: kérdése, hogy nem kellene-e zárt ülésen tárgyalni a témát. Dr. Pácziné 
képviselőnek mondja, hogy minden képviselő tudta, hogy ez mivel jár, tudták, hogy reggel, 
este, délben, megállítják őket beszélgetni, azért indultak, mert vállalni is tudták ezt. Tudomása 
szerint a napköziben is van plusz felesleges álláshely. 
Logopédusra viszont nagyon szükség lenne.

Juhász Sándor: elmondja, hogy volt a kistérségin, ahol szintén napirendre került a logopédus 
téma  és  ott  is  gondolkodnak  azon,  hogy  kistérségen  belül  történjen  megszervezésre.  Az 
óvodában van utazó logopédus, az iskolában nincs. Az iskolában is szükség lenne rá. 

Dr.  Páczi  Antal: Kérdezi,  hogy  beszéltek-e  a  megbízott  igazgatóval  és  ez  az  álláshely 
valóban nincs betöltve és nincs szükség, mert hallott olyat, hogy annak ellenére, hogy ez az 
álláshely megszűnt, de a számlák előkészítésével és egyéb adminisztrációval sok munka van 
és ebben a témában az ott dolgozó túlórákat végez.

Sahin-Tóth Jenőné: természetesen felvették a kapcsolatot a megbízott igazgatóval, kérték, 
hogy jelölje meg az álláshely megnevezését, valamint a hozzá tartozó személyi juttatások és 
járulékainak  az  előirányzatát.  Megjelölni,  nem jelölte  meg  az  álláshely  megnevezését,  de 
adott egy keretet,  amihez az előterjesztésben 2.309.000,-Ft tartozik. A Pénzügyi Bizottsági 
ülésen a 8 órás gazdasági álláshely hangzott el. Tavalyi évben egy 4 órás munkahely volt az 
iskolában,  6  órára  lett  megemelve  a  bérmaradvány  terhére.  2007.  decemberben  elment  a 
kolléganő és átvette egy másik kolléganő, természetesen helyettesítési pénzért, megkapta az 
előzőnek a 6 órás pénzét,  és ez 2008-ban  is így van. A számlák előkészítése valóban ott 
folyik.

Vargáné  Vass  Éva:  kiegészíti,  hogy  a  jelenleg  hatályos  és  érvényben  lévő  számviteli 
szabályok, a belső gazdálkodási szabályzatok szerint kötelezettségvállalási joga az intézmény 
vezetőjének van, még akkor is,  ha részben önálló.  Tehát  ott  indul a gazdasági  esemény a 
kötelezettségvállalással. További intézésre érkezik be a számla. Nem kell azt mondani, hogy 
ott  gazdasági  ügyintézés  folyik.  Az  óvodában  is  remekül  működik  a  rendszer.  A 4  órás 
óvodatitkár  kiválóan  el  tudja  látni  a  feladatot,  hogy  a  kötelezettségvállalást  előkészíti  és 
behozzák a számlákat.

dr. Práczki  Péter: egyetért,  hogy a jegyző költségtérítése nem tartozik a napirendhez,  de 
majd szeretné, ha előtte a Pénzügyi Bizottság elé kerülne. Ezt a jegyző asszonynak tudnia 
kellett volna, hogy nem tartozik a napirendhez, ez törvényesség.

Vargáné  Vass  Éva: ahhoz,  hogy  a  képviselő  indítvánnyal  éljen  a  napirenden  belül, 
megteheti. 

dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy miért járulna hozzá, hogy a témát ne zárt ülés keretében 
tárgyalják.
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Vargáné  Vass  Éva: ha  tárgyalni  kívánják,  hozzájárul  ahhoz,  hogy  nyílt  ülés  keretében 
tárgyalják.
Kéri,  hogy  fejezzék  be  a  személyeskedést,  hiszen  sokkal  fontosabb  feladatok  vannak. 
Megköszöni, hogy a testület 11 tagjából 1 ember emlékezett arra, hogy a kinevezésekor volt 
egy olyan felvetés, hogy visszatérnek a költségtérítés megemelésére. Van képviselő, aki látja, 
hogy akár ő, akár más, mennyit dolgozik. 

dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy a jegyző asszony vasúti költsége minek a terhére megy. 

Vargáné Vass Éva: a költségvetés terhére. 

dr. Práczki Péter: amikor a 10%-os költségtérítésről volt szó, az arra  a célra irányult, hogy 
tegyék lehetővé  a jegyzőnek, hogy az útiköltségét el tudják számolni. Furcsának találja, hogy 
elszámoltatja a vasúti költséget és felveszi a 10% költségtérítést. 

 Dr. Páczi Antal: ügyrendi kérdés. Az előterjesztés nem erről szól, arról hozzanak döntést, 
ami az előterjesztésben szerepel. A költségtérítést pedig a következő soros ülésen javasolja 
megtárgyalni zárt ülésben, külön napirendi pontként.

dr. Práczki Péter: tulajdonképpen egy 6 órás álláshely van. 

Sahin-Tóth Jenőné: nem, hanem 8 órás gazdasági vezetői állás van, ami betöltetlen, a 4 órás 
0,5 álláshely, az 6 órában kerül a mai napig kifizetésre, amely betöltésére intézkedéseket nem 
tettek. Ezt egy kolléganő látja el 6 órás bérért.

Dr. Pácziné Félix Anna: kérdezi, hogy mióta nincs betöltve a 8 órás állás.

Sahin-Tóth Jenőné: 2007.  január  1  óta,  azóta  megbízási  díjjal  volt  megbízva  egy ember 
júliusig. 

Vad Mária: akkor ezek szerint van egy részmunkaidős álláshely, van egy gazdasági vezetői 
álláshely és a fejlesztő pedagógus álláshely. 

Sahin-Tóth Jenőné: azt  az  intézményvezető tudja,  hogy jelen pillanatban  hogyan vannak 
betöltve az álláshelyek. 
A konyha technikai létszáma 8 fő a rendeletben. Az intézményvezető 1 fő 8 órás álláshelyhez 
2.309.000,-Ft előirányzatot tett személyi juttatások és járulékaival együtt, amiből a Pénzügyi 
Bizottság  ülésen  a  Tóth  Attila  úr  mondta,  hogy  ott  egy  bérmaradvány  keletkezik,  amíg 
betöltetlen az álláshely. 

Juhász Sándor: 5 perc szünetet javasol, az ülést berekeszti.

5 perc szünet

A szünetben az ülésre megérkezik Tóth Attila, Borbás Elvira képviselő

Borbás Elvira: egy 8 órás üres állás valóban van, hiszen gyógypedagógus nincs az iskolában. 
Év közben elment a gyógypedagógus, a HEFOP pályázathoz szükség van gyógypedagógusra.
Van egy 6 órás munka, és azt valaki ellátja. Kérdezi, hogy  a feladat ottmaradt az iskolában és 
hogy el kell-e látni azt a gazdasági feladatot az iskolában.
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Vargáné Vass Éva: a gazdasági feladatokat 2007. szeptember 1-től a hivatal látja el. Itt van a 
kontírozás, könyvelés, nyilvántartás, az iskolában a gazdasági szabályzatok, és a megkötött 
együttműködési megállapodás szerint az előkészítő munka folyik. Az óvodában az előkészítő 
feladatot 4 órás állás keretében látják el.

Tóth Attila: az a lényeg, hogy a pénzügyi részlegre szükséges egy ember felvétele. Ha arról 
nem is tudnak dönteni, hogy honnan veszik el a pénzt, de arról dönteni kellene, hogy plusz 1 
embert felvesznek a pénzügyi irodába. Addig pedig lehetne olyat csinálni, hogy behívják az 
iskolaigazgatót, és vissza lehet dobni a Pénzügyi Bizottsági ülésre. 

Sahin-Tóth Jenőné: véleménye, hogy ezt a Pénzügyi Bizottság letisztázta. Az elmúlt ülésen 
arról  volt  szó,  hogy  az  iskolától  1  fő  8  órás  álláshely  személyi  juttatásai  és  terheinek 
előirányzatával átkerül a hivatalhoz. Az is meg lett határozva, hogy ez miből ered és hogy 
megmaradt,  ezt  a  bizottság  végigvette  és  azt  mondta,  hogy  kérdezzék  meg  az 
intézményvezetőtől,  hogy az 1 fő álláshely juttatása mennyi,  és kerüljön át a hivatalhoz, s 
mindezt lehetőség szerint a júniusi testületi ülésre készítse elő. Előirányzat átcsoportosításról 
van szó, hogy a költségvetési főösszeget a rendeletben megemelni ne kelljen. 

dr. Práczki Péter: olyan aggálya van, hogy a 8 órás álláshely az valójában 6 órás. Ezt a 
kérdést még egyszer meg kell vizsgálni az igazgató asszonynak a  jelenlétében. 

Juhász Sándor: Tóth Attila képviselő javaslata az volt, hogy az iskoláét tárgyalják később, itt 
pedig a hivatal plusz 1 fő 8 órás állásról most döntsenek.
Szavazásra bocsátja Tóth Attila módosító javaslatát.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

92/2008. (V.29.)
Határozata

A hivatali létszámkeret emeléséről 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  egyetért azzal, hogy a hivatalban 1 fő 
8 óra munkaidős dolgozót a pénzügyi csoportba felvegyenek.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

Vargáné Vass Éva: Ha a témát leveszik így a napirendről, a határozat végrehajthatatlan, mert 
nincs  költségvetési  fedezete.  Felelősséggel  álláshelyet  nem  tud  meghirdetni.  A  rendelet 
módosításra  van  szükség  ahhoz,  hogy  a  költségvetési  létszám  keretet  a  hivatal 
vonatkozásában 1 fővel megemelésre kerüljön, fedezetét pedig meg kell jelölni. 

Dr. Páczi  Antal: véleménye,  hogy a  következő 3 hétben  eldől,  hogy a 8  órás gazdasági 
vezető anyagi fedezete, vagy akkor költségvetési rendeletet kell módosítani. 

12



Vargáné Vass Éva: nem lehet elválasztani a két kérdést egymástól. A testület határozattal 
arról döntött, hogy elfogadja a javaslatot és emeli a hivatali létszámot, de rendeletmódosításra 
van szükség.

Kiss  Dénes  László: nem érti,  mert  az  előterjesztésben az van,  hogy az igazgató  asszony 
levélben nyilatkozott. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja a rendelet módosítását az előterjesztés szerint.

A képviselő-testület 6 igen, 6 tartózkodással a rendelet módosítását nem támogatja.

7. Tsp. Előterjesztés 57/2008. (III.27.) kt. határozat végrehajtása tárgyában

Juhász Sándor: az előterjesztés a Jujutsu Kör május 1-jei  rendezvényével kapcsolatos.  A 
Pénzügyi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  rezsiköltség  megfizetésétől 
tekintsenek el. Ez 3 214,-Ft rezsiköltséget jelent.

A képviselő-testület 11 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

93/2008. (V.29.)
Határozata

A Jujutsu Kör május 1-jei rendezvényével kapcsolatos rezsiköltség megfizetéséről 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Pénzügyi Bizottság javaslatára , a 
Jujutsu Kör május 1-jei rendezvényével kapcsolatos rezsiköltség megfizetésétől  (3 214,-Ft 
rezsiköltség) eltekint. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

8. Tsp.  Leader Programmal kapcsolatos tájékoztatás

Juhász Sándor: annak idején kapott  egy felhatalmazást arra vonatkozóan, hogy a Leader 
Programban, képviselje az önkormányzatot. Itt meg vannak határozva dolgok, hogy miket kell 
elvégezni,  és  miket  kell  alakítani.  Alakítani  kellett  egy non-profit  kft-t  és  a  törzstőkét  be 
kellett fizetni, ami 20e Ft. 
Különböző javaslatok történtek a Leader Programba, amit elküldtek projektet,  amit  még a 
Hégely Péterrel dolgoztak ki közösen, Monorierdő programja nagyon egyszerű, egy piactér és 
egy zárt kerékpár tároló kialakítása. Ez a fő cél, ez kb 18M Ft körüli összeg.

dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy a 20e Ft minek a terhére lesz.

Kiss Dénes László: vállalja a 10e Ft-nak a fizetését.

Juhász  Sándor: vállalja  a  másik  10e  Ft  fizetését.  Az  előterjesztés  határozati  javaslatot 
tartalmaz, kéri, hogy erről döntsenek.
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Borbás Elvira képviselő az ülésről távozik. 

A képviselő-testület 10 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének    

94/2008.(V.29.)Kt.
Határozata

A Leader Programban a Nonprofit Kft. törzsbetétjének megfizetéséről 

A Képviselő-testület a Leader Programban a Nonprofit Kft. törzsbetétje Monorierdőt terhelő 
részének megfizetését 20 000.-Ft összegben vállalja.
 A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Juhász  Sándor  polgármestert  a  társasági  szerződés 
aláírására. 

Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Juhász Sándor polgármester

9. Tsp. Tájékoztatás  a  konyha  HACCP  vizsgálatával  kapcsolatos 
intézkedésekről

Juhász  Sándor:  most  az  a  legújabb  értesülés,  hogy ma  járt  kint  az  ÁNTSZ és  mindent 
megfelelőnek talált  és a működési engedély intézése folyamatban van. A hiánypótlások el 
lettek végezve, más kifogás nem merült fel. Világítással kapcsolatban köszönetet mond Szalai 
Gábor képviselőnek, mert hétvégén társadalmi munkában végezte.

Borbás Elvira képviselő az ülésre visszajön.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a tájékoztatót tudomásul vette.

10. Tsp. Előterjesztés  a  Csicsergő  Óvodában  a  maximális  csoportlétszám 
túllépésnek engedélyezési kérelmével kapcsolatban

Vargáné Vass Éva: az előterjesztéshez hozzáfűzi, hogy az óvodában 150 fő az alapító okirat 
szerint az ellátható gyerekek száma. Ahhoz, hogy ezt a feladatot jogszerűen tudják végezni, 
szükség  van  az  OKÉV  engedélyre.  Ebben  az  évben  még  indokolni  fogja  ennek  az 
engedélynek a beszerzését a csoportlétszámok alakulása. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testülete
95/2008.(V.29).Kt.

határozata
Csicsergő Óvodában a maximális csoportlétszám túllépésének 

engedélyezési kérelme

A Képviselő-testület  – az Oktatási,  Kulturális  és Sport Bizottság javaslatára - a Csicsergő 
Óvodában  a  maximális  csoportlétszám  túllépésének  engedélyezési  kérelmét  elfogadja  és 
felhatalmazza a jegyzőt, hogy nyújtsa be a kérelmet az Országos Közoktatási és Értékelési 
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Vizsgaközpont  (OKÉV)  Közép-magyarországi  Regionális  Igazgatóságához  a  közoktatási 
törvény 95./A § (9) bekezdése alapján, hogy engedélyezze a törvény 3. számú mellékletének 
I.  részében  meghatározott  maximális  létszám  húsz  százalékkal  (30  fő)  történő  túllépését, 
oktatásszervezési okok miatt. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

11. Tsp. Tájékoztató a nyári étkeztetésről

Vargáné Vass  Éva:  ebben az évben is  megjelent  a kormányrendelet  és lehetősége van a 
településnek arra, hogy a hátrányos helyzetű gyermekek nyári étkeztetését megszervezzék. A 
kormányrendelet szerint a szükséges intézkedéseket, az előkészületeket megtették. 104 főben 
lett jelezve igény. A konyha vállalta a feladat ellátását.

Vad Mária: amennyiben lehetőség van rá, a 10 év feletti gyerekek is igénybe vehessék.

Vargáné Vass Éva: a felhívást úgy tették közzé, hogy elsősorban 10 év alatti gyermekek, de 
most is lehetőség van arra, hogy a rászorult, 10 évesnél idősebb gyermekek is igénybe vegyék 
ezt a szolgáltatást attól függően, ha megkapják a 43 fő feletti finanszírozást, ha nem akkor 
csak a 10 év alattiak étkeztetésére lesz lehetőség valószínűleg. 

Juhász Sándor: most nem a Rétes Csárdában fog történni az étkeztetés, hanem a napköziben.

Kiss Dénes László: szeretné, ha valóban a rászorulók részesülnének ebben és rendszeresen 
járnak iskolába. 

Borbás Elvira: kérdezi, hogy azok a gyerekek részesülnek-e ebben a kedvezményben, akik 
rendszeres nevelési kedvezményben nem. 

Vargáné Vass Éva: a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülők, halmozottan 
hátrányos helyzetű gyermekek nyári étkeztetéséről beszélnek.

Szalai Gábor: oda kell figyelni, hogy az legyen az első között, aki valóban rá van szorulva. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal a tájékoztatót tudomásul vette.

12. Tsp. Tájékoztató a leválás helyzetéről

Juhász Sándor: már minden bizottság tárgyalta, újabb információ, ami ma érkezett, ki lett 
osztva.  A Kiss György Ügyvéd által  írt  levélről  van szó. Ezt fenyegetőnek érzi.  Tartalma 
szerint Monor visszavonta a leválással kapcsolatos határozatait. Erről értesítés Monorról nem 
érkezett. Elküldte a hivatal ügyvédjének is a levelet a Kiss György ügyvéd. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

96/2008.(V.29. )Kt.
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Határozata

 A peren kívül megköthető egyezség feltételeiről

A Képviselő-testület úgy dönt,  hogy a település Monortól történő leválásával kapcsolatban 
eddig hozott testületi döntéseit nem módosítja,  az eredeti követeléseket fenn tartja. 

1., A képviselő-testület Monorierdő község területét – tekintettel a korábbi 
döntésekre – 1508 ha terület megállapításával elfogadja  a közigazgatási határt, 

            ennek megfelelően a keresethez mellékelt térképvázlat szerint kéri             
            meghatározni, s ezzel együtt a belterületen lévő vagyontárgyakat Monorierdő 
            tulajdonába adni.

2.,  Az  Erdőgáz  Kft.  51%-os  önkormányzati  üzletrészét  a  mellékelt  szerződés  
szerint kéri kizárólagos tulajdonába adni.

3.,  A  Kövál  Zrt.  üzletrészét,  illetve  ennek  megfelelő  auditált  mérleg  szerinti  
vagyonát  a 2006. január 1-i lakosságarányosan kívánja megosztani.

4.,  A  külterületen  lévő  kemping  megnevezésű  0219/3  hrsz.-ú  ingatlan  annak  
felépítményeit és tartozékait fejlesztési és gazdasági érdekeire tekintettel soron kívül  
kéri tulajdonba adni.

5.,  A 2006.  IV. negyedévi  elszámolást  a  két  önkormányzat  között  0  egyenlegnek  
tekinti, azaz az önkormányzatok egymással szemben e tárgykörben követeléssel nem  
élnek. 

6.,  A képviselő-testület megerősítve a 103/2007. (VII..26.) kt. határozatát ismételten 
rögzíti Monor Város Önkormányzat képviselő-testülete kérésére, hogy amennyiben  a 
határozat meghozatalát követően a megosztandó vagyonnal kapcsolatban új adat 
vagy információ a dokumentáltan átadott információkon felül  nem  jut  tudomására, 
akkor a jelenleg ismert adatok alapján határozatait fenntartva  az  átadott  adatokból 
kiindulva további követelése Monor Város Önkormányzatával szemben nincs.

          
             7. A képviselő-testület a 21/2007. (I.25.) kt. határozata szerint kéri, hogy az  
             elmaradt víz- és csatornaberuházást Monor város önkormányzata pótolja.  

Határidő: azonnal 
Felelős: Juhász Sándor polgármester
              Vargáné Vass Éva jegyző

Kiss Dénes László: kérdezi, hogy nem lehetne-e jelezni a Közigazgatás Hivatal felé, hogy 
Monor a határozatait rendszeresen visszavonja.

Vargáné  Vass  Éva: ahhoz,  hogy  a  képviselő-testület  a  határozatát  visszavonja,  vagy 
módosítsa, ahhoz joga van. A jogi helyzet az, hogy Monor Város Önkormányzata ebben az 
ügyvédi levélben azt sugallja, hogy a perben Monorierdő a rosszhiszemű pervivő. Kikéri az 
ügyvéd a levelében, hogy Monorierdő zaklassa Monor Város Önkormányzatát. Zaklatásnak 
vették  azt  is,  hogy  Monorierdő  polgármestere  jelezte  a  társtulajdonosnak,  hogy 
szíveskedjenek  meghívni  az  Erdőgáz  Kft.  taggyűlésére.  Azt,  hogy  a  monorierdei  jegyző 
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felhívja  e-mailben a monori  önkormányzat  aljegyzőjének figyelmét,  hogy 2007. 12.11-én 
elküldött  egy  megállapodás  tervezetet  a  regionális  hulladékgazdálkodási  rendszerhez  való 
csatlakozásra  vonatkozik,  hogy  nyilatkozzanak  a  történetről,  alá  tudják-e  írni  és  így 
Monorierdő  ki tudja fizetni a 2007. évi önrészt.  Egyéb zaklatást nem eszközöltek Monorral 
szemben.

Juhász Sándor: megkereste a monori jegyző, hogy lebontotta Monorierdő a tejházat és azt 
milyen jogon. Válaszul pedig felsorolták az összes elmaradt beruházást.

Vargáné Vass  Éva: az  ügyvédi  levél  azt  próbálja  bizonyítani,  hogy Monor a  jóhiszemű, 
Monorierdő  pedig  a  rosszhiszemű  pervivő.  A  levél  azt  is  sugallja,  hogy  Monorierdő 
szándékosan okoz kárt Monornak, holott erről szó nincs.  Monorierdő tiszteletben tartotta a 
közös tulajdont, tehát a közös tulajdonra tervezett beruházások esetében mindig megkérték a 
hozzájárulását a társtulajdonos önkormányzattól. 

13. Tsp. Dr. Páczi Antal alpolgármester tisztségének kérdése

Juhász  Sándor: Dr.  Páczi  alpolgármester  az  Erdőgáz  Kft.-ben  mint  ügyvezető  igazgatói 
teendőket lát el. Amikor írt egy levelet a Pogácsás úrnak, hogy részt kíván venni az Erdőgáz 
Kft.  taggyűlésén,  visszaírt egy levelet,  hogy összeférhetetlenség áll fönn. A két ügyvéddel 
beszélve kiderült,  hogy nincs összeférhetetlenség olyan oknál fogva sem, hogy az Erdőgáz 
Kft. nem Monorierdő tulajdona. Így összeférhetetlenség nem áll fenn. A Páczi alpolgármester 
tisztsége június 10-én lejár. A monorierdei testület hozott valamikor egy határozatot, hogy 7M 
Ft-ért ki kívánja vásárolni a Triplex-gáz Kft.  részét.  Most a taggyűlésen Babinszki úr úgy 
nyilatkozott, hogy Monor is ki kívánja vásárolni. Ma van ülés Monoron, ahol erről döntenek. 
Kapott egy levelet az ügyvéd úrtól, aki azt mondta, hogy már nem eladó 7M Ft-ért, hanem 
10.5 M Ft-ért.
16,5 M járna a Triplex-nek, ha 10,5 M –ért megveszi Monorierdő, akkor is 4M Ft tiszta pénz 
marad.  Egy olyan  határozatot  kellene hozni,  hogy Monorierdő,  akár ennyiért  is ki  kívánja 
vásárolni. Akkor a többségi tulajdon Monorierdőé lesz, ha viszont minden kötél szakad, nekik 
ügyvezetőt kell választani és Monorierdőnek delegálni kellene egy ügyvezetőt.  Ha minden 
kötél szakad tulajdonközösséget alakítanak.

dr. Práczki Péter: a kettőben időbeli eltolódás van, mert amit ki kell fizetni a Triplexnek azt 
most  kell  kifizetni,  és  amikor  ebből majd pénzt  látnak,  akkor van itt  egy kérdőjel.  Nekik 
elővásárlási joguk van, ebben van némi kockázat.

Juhász Sándor: kifizeti Monorierdő a 10,5 M Ft-ot, és a pénzt nem kötelező bent hagyni 
lekötve.

Vargáné  Vass  Éva:  az  álláspont  ezzel  kapcsolatban  az,  hogy  a  képviselő-testületnek  az 
előterjesztést  megtárgyalva  azt  kell  kimondania,  hogy  ebben  a  pillanatban  nem 
összeférhetetlen az alpolgármesteri tisztség az ügyvezetői tisztséggel. Annál az oknál fogva, 
amit a monori polgármester leírt, hogy nincs Monorierdő a cégjegyzékbe bejegyezve. De az 
nem jelenti azt, hogy ne jelölhetne, mint közös tulajdonos, cégjegyzéken kívüli tulajdonos – 
mert most ez a jogi állapot – hogy Monorierdő cégjegyzéken kívül tulajdonos, mindaddig, 
amíg a cégbírósági nyilvántartásban az alapító okirat szerint a társasági szerződés módosításra 
nem került.  Innentől  kezdve  az  a  jogi  helyzet,  hogy  Monorierdő  minden  további  nélkül 
jelölhet  ügyvezetői  igazgatói  tisztségre  személyt.  Az  alapító  okirat  módosítása,  a 
cégbejegyzés során Monorierdőnek élni kell a cégbírósági eljárást követően a döntés elleni 
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fellebbezési jogával. Arra is van lehetőség, hogy a testület úgy döntsön, hogy az Erdőgáz Kft. 
vagyona  miatt,  vagy  az  őt  megillető  rész  miatt  perfeljegyzéssel  kíván  élni  erre  az 
önkormányzati vagyonelemre is. 

dr. Práczki Péter: az utolsót valóban meg kell lépni, de a többi az elvi lehetőség. 

Vargáné  Vass  Éva: a  cégbírósági  döntés  elleni  fellebbezés  nem  elvi  lehetőség,  hanem 
konkrétum .

A képviselő-testület 11 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének    
97/2008.(V.29.)Kt.

Határozata

Dr. Páczi Antal alpolgármester tisztégének összeférhetetlenségi kérdéséről

A  Képviselő-testület  Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester tisztégének  összeférhetetlenségi 
kérdésében úgy foglal állást, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 33./A 
§  (1)  bekezdés  p.)  pontjában  foglaltak  alapján  az  alpolgármester  úr  tisztsége  nem 
összeférhetetlen az ügyvezetői teendőkkel.    
 

Határidő: 2008. június 30. 
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Dr. Páczi Antal: a perfeljegyzést az Erdőgáz Kft-re is meg kellene tenni, mert hivatalosan 
Monor tulajdona. Monoron a szakrendelő mellett egy háziorvosi komplexum épül. Erről sem 
kértek  beleegyezést.  Nem  vállalná  el  a  tisztséget,  de  szeretné,  ha  helyette  valaki  mást 
választanának. 

Vad Mária alpolgármester az ülésről távozik.

Tóth Attila: nem javasolja 7M Ft fölé menni, de amennyiben nem mennek bele meg kell 
alakítani a tulajdonosi közösséget és visszaosztani a lakosságnak. 

Juhász Sándor: a Triplexgáz Kft-nek ez a pénz jár. Vegye fontolóra a testület a dolgot. 

5 perc szünet

Juhász  Sándor: Tóth  Attila,  Borbás  Elvira  és  Hornyák  Balázs  neve  jutott  eszébe  az  az 
ügyvezető igazgatói tisztségre. 

Tóth Attila: nem vállalja.

Borbás Elvira: nem vállalja.

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy mi lenne a feladata.
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Juhász Sándor: forgalom nincs, a könyvelést ellátják. Feladata csak a bevallásokat aláírni. A 
vagyonmegosztás után pedig a kft-t fel lehet számolni.
Természetesen minden dokumentációt rendelkezésre fog bocsátani, ami a birtokában van.

A képviselő-testület 7  igen , 3 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

98/2008.(V.29.)Kt.
Határozata

Jelölés az ERDŐGÁZ Kft. ügyvezetői tisztségének betöltéséről

A Képviselő-testület  Hornyák Balázst,  Monorierdő,  Vadász  u.  9.  sz.  alatti  lakost  jelöli  az 
ERDŐGÁZ Kft. ügyvezetői tisztségének betöltésére.

Határidő: 2008. június 30.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

14. Tsp. Előterjesztés közoktatási szakértői ajánlat elfogadására

Vargáné Vass  Éva: a  három ajánlatból  szíveskedjen a testület  egy szakértőt  megnevezni 
annak érdekében, hogy a pályázatokat át tudják adni és a közoktatási szakértő az igazgatói 
álláshelyre  kiírt  pályázattal  kapcsolatban  szakértői  véleményét  a  képviselő-testületnek  be 
tudja nyújtani. 
Az első ajánlatnál tudja, hogy bruttó összeg. 45e Ft. A második esetben nem érkezett válasz, 
hogy bruttóban vagy nettóban értendő.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

99/2008. (V.29) kt.
határozata

Közoktatási szakértő megbízásáról

A Képviselő-testület  felkéri  Schmehl  Júlia  (1182 Budapest,  Háromszéki  u.  7/c)  –t  hogy a 
Fekete  István  Általános  Iskola  intézményvezetői  pályázat  kiírására  beérkezett  pályázatok 
véleményezését végezze el. A szakértő ajánlatát bruttó 45.000,-Ft összeggel elfogadja.
Felhatalmazza  a  polgármester,  jegyzőt,  hogy Schmehl  Júlia  közoktatási  szakértővel  kösse 
meg a szerződést.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

15. Tsp. Felelősségre vonás kezdeményezése

Juhász Sándor: elmondja, hogy ismeretlen tettes ellen kívánják megtenni a feljelentést.
19



Kiss Dénes László: véleménye, hogy ezt már korábban meg kellett volna tenni. 

dr. Práczki Péter: nem érti, hogy ha kezdeményeznek egy ilyen bírósági eljárást, és zajlik 
egy peres eljárás, ahol ugyanezeket a kérdéseket az ügyvéd ismerteti.

Vargáné Vass Éva:  a két per, nem ugyanaz. Monorierdő Község Önkormányzata a terület 
megállapítása,  illetve  vagyonmegosztás  kérdésében  nyújtott  be  keresetet  a  Pest  Megyei 
Bíróságra,  azért  mert  az  önkormányzati  törvény  és  a  területfejlesztési  eljárásról  szóló 
törvényben  foglalt  határidőn,  6  hónapon  belül  az  egyezség  nem  jött  létre,  a  törvény 
értelmében bármelyik fél bírósághoz fordulhat ezek megállapítása miatt.  Ez az eljárás arra 
irányulhat, hogy állapítsák meg a felelőst,  aki odáig eljuttatta Monorierdő önkormányzatát, 
hogy a számviteli rendet kénytelen megsérteni, hiszen 2006. évre vonatkozóan nem alkotott 
költségvetési  rendeletet  a  képviselő-testület,  2006.  évre  vonatkozóan  nem  alkotott 
zárszámadási  rendeletet,  2006. évre vonatkozóan nem történt  meg a főkönyvi  elkülönítése 
Monorierdő Önkormányzat működésére, az Ámr. és a 249/2000. kormányrendelet vonatkozó 
rendelkezéseit  rendre  nem tartották  be,  ennek megállapítására  jogosult  az  ügyészség  és  a 
rendőrség. 

dr. Práczki Péter: utalt a jegyző asszony arra, hogy a vagyonmegosztás kérdései ugyanúgy 
nem tisztázottak, a jogi képviselőnek egyébként is feladata, hogy ezeket megkérje. 

Kiss  Dénes  László: a  következő  lépés  az  lesz,  hogy  Monorierdőt  fogja  a  főhatóság 
elmarasztalni  az  ügyben,  mulasztásos  törvénysértés  címmel  is  akár,  mert  nem  készült 
zárszámadás, és nem is lett jelezve a büntetőhatóság felé. 

Vargáné Vass Éva: egyetért,  hogy ezek óriási  jelentőségű dolgok. Ezek a dolgok anyagi 
hátránnyal  is  járnak.  Nem tudnak  eleget  tenni  törvényi  kötelezettségüknek,  nem alkottak 
költségvetési  rendeletet,  nem  állnak  rendelkezésre  az  alapvető  nyilvántartások,  nincs 
zárszámadási rendelet. És nem tudják megnevezni, hogy ebben ki a felelős. 

dr. Práczki Péter: úgy látja a levélből, hogy van egy törekvés Monor részéről, hogy talán le 
tudnak ülni és megegyeznek. 

Juhász  Sándor: eljutottak  odáig  2007.  nyarán,  hogy  részmegállapodást  kötnek.  A 
részmegállapodás  aláírása  előtt  közölte  Monor,  hogy  a  Kövál  Zrt.  önkormányzati 
tulajdonrészét nem kívánja megosztani, 2006. októberétől 2007. nyaráig erről szó nem volt. 
Maga  részéről  nem  lát  semmi  hajlandóságot  Monor  részéről  arra,  hogy  bármiféle 
megegyezésre törekszik. Monor elérte, amit akart,  megosztotta a testületet,  információkhoz 
juthat. Az is nagy tévedés, amikor az ügyvéd azt írja, hogy az önkormányzatok területén lévő 
vagyonelemek,  ahol  vannak.  Ez  nem  igaz.  Megállapodhatnak  abban,  hogy  ottmarad  a 
vagyonelem,  ahol  van.  De  kérheti  Monorierdő  az  Uszoda  Kht  18,43%-át,  holott  nem 
Monorierdő  területén  van.  Nem  volt  idő  áttanulmányozni  és  tele  van  tárgyi  tévedéssel. 
Minimum ki kellene kérni ezt a hangot a képviselő-testületnek. 

dr. Práczki Péter: ha van mód megegyezésre, akkor abban az irányban jó lenne elmozdulni. 
Ha a levél megszületik,  el fogja mozdítani a megegyezésre való törekvést. 

Vargáné Vass Éva: a második oldal lap közepén az ügyvédi levélről beszél, a 61/2007. (II.
15.) kt. határozat arról szól, hogy Monor kérés esetén  a hozzájárulást megadja a szükséges 

20



fejlesztésekhez.  Az  ügyvédnek  nincs  joga  képviselő-testületi  határozatot  annulálni.  Ehhez 
Monor  testületének  döntése  szükséges.  De  fontos  szempont,  ha  Monorierdő  megnyerte  a 
pályázatokat, elutasításra került a közútépítés, illetve a legutolsó pályázat a közpark felújítása. 
Amennyiben  ez  a  döntés  mégis  megszületett  és  a  pályáztató  ezt  a  támogatási  szerződést 
felmondja, tájékoztatja a Práczki képviselő urat, hogy a jegybanki alapkamat kétszeresével 
növelt összeget kell visszafizetni. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot:

A képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

100/2008.(V.29.) kt.
határozata

Felelősségre vonás kezdeményezéséről

A  Képviselő-testület  a  számviteli  rend  megsértése  miatt  ismeretlen  tettes(ek)  ellen 
kezdeményezi büntető eljárás megindítását.
Felkéri a polgármestert, hogy a határozat alapján a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

16.)Előterjesztés a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
beszámolójának elfogadására

Borbás Elvira: sajnos Ispány Sándor nem tudott megjelenni, őt kérte meg, hogy tájékoztassa 
a testületet a beszámolóról.
Monorierdő  községben  a  családsegítő  és  gyermekjóléti  szolgálat  társulásos  formában 
működik.  A  társult  településeknél  a  gyermekjóléti  szolgáltatás  szakmai  irányítását,  a 
kistérségi családsegítő és gyermekjóléti szolgálatot Monor látja el. 
Jelenleg  a  gyermekjóléti  és  családsegítő  szolgáltatást  1  fő  családgondozó  látja  el  heti  20 
órában. Itt a tárgyalóban látja el a családgondozó a feladatot, itt történik az ügyfélfogadás. 
Felsorolták, hogy jelenleg hány gyermek van a rendszerben, illetve összesen 55 gyermeket 
gondoznak. Ebből 14 van védelembe véve, a családok száma 28. Ebből védelembe vett 6.
Felsorolták, hogy ezek milyen problémákból adódnak, anyagi,  életvezetési, magatartászavar 
stb.  Szülői  elhanyagolás  kérdése,  családi  konfliktus,  családon  belüli  bántalmazás.  A 
településen 104 halmozottan hátrányos helyzetű gyermek él. A jelzőrendszer Monorierdőn jól 
működik. A jelzőrendszer tagjai szinte napi kapcsolatban vannak és itt említi meg a jegyzői 
gyámhatóságot,  mert  minden  esetet  megbeszélnek,  a  problémákat  közösen  próbálják 
megoldani és ezáltal is sikerült, hogy a 14-ből már csak 1 védelembe vett gyermek van. Sokan 
veszik igénybe a pszichológiai szolgálatot. 
Az  elmúlt  évben  négy  kiskorút  vettek  védelembe,  egy  esetben  került  sor  ideiglenes 
elhelyezésre.  Két alkalommal került  sor anyaotthoni  elhelyezésre.  Átmeneti  nevelésbe vett 
gyermekek családjára is nagy figyelmet fordítanak. Négy gyermeket sikerült visszahelyezni a 
családjukba.  Ösztönzik  a  drogfogyasztást  megelőző  rendezvények  megszervezését.  Az 
iskolában tették, ahol a Partnerség és Prevenció c. kistérségi vetélkedőn az iskola tanulói I. 
helyezést értek el. Nyári tábort is szerveztek, az önkormányzatnak köszönet a támogatásért. 
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Családsegítő szolgáltatás is működik. Sok problémával fordulnak ide, összetett a dolog. 162-
en vették igénybe a családsegítő szolgáltatást. A településen nagyon sok a nehéz körülmények 
között élő család. 
Rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 92 kérelmet fogadott be a hivatal.  80 esetben 
támogató  döntés  született.  Menzatérítésben  41  gyermek  részesült,  a  nyári 
gyermekétkeztetésben 116 fő. A település demográfiai mutatói pedig 0-6 éves korig fiú 175, 
lány 168. 7-14 éves korig fiú 201, lány 193, 15-18 éves fiú: 113, lány 99.
Kéri a beszámoló elfogadását. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

101/2008.(V.29).Kt.
határozata

a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásának 
értékeléséről készített beszámoló elfogadása

A Képviselő-testület – az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javaslatára – a  gyermekek 
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96.§. (6) bekezdése 
értelmében a  Kistérségi   Családsegítő  és Gyermekjóléti  Szolgálat,  valamint  a  Monorierdő 
Község Polgármesteri Hivatal által készített együttes beszámolót elfogadja.
Felkéri a jegyzőt, hogy az elfogadott beszámolót a gyámhivatalhoz küldje meg.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző 

16. Tsp. Egyebek

Juhász Sándor: A 13. napirend  tárgyalásánál döntött a képviselő-testület az Erdőgáz Kft. 
ügyvezető igazgatói tisztség betöltésére vonatkozó jelölésről. Ezzel összefüggésben fontos 
kérdésben nem határozott. Kérdezik, hogy hogyan legyen a kivásárlás. Mi kezdjenek a 10,5 M 
Ft-os kivásárlással. Legyen-e egy ilyen felhatalmazás vagy hagyják veszni.

Tóth Attila: jó lenne tudni, hogy Monor mit döntött az ülésen ebben az ügyben. 

Juhász Sándor: elmondja, hogy a 10 M Ft nem volt eddig az Erdőgáz Kft. számláján, mert 
amíg a szolgalmi jog bejegyzés nem történt meg, addig a Tigáz nem utalta át a 10M Ft-ot. A 
Triplex is megnézte a főkönyvet és már beérkezett a 10 M Ft, ennek fejében emelte fel most 
10,5 M Ft-ra a vételárat. Eddig csak 24 M Ft volt a számlán. Most 34.100e Ft van  a számlán 
lekötve. 

Tóth Attila: a harmadik a tulajdonosi közösség megalapítása lenne. A legolcsóbban járható út 
a 7.100e Ft-os vételi ajánlat. 

Juhász Sándor: 10,5 M Ft-nál alább nem fogja a Triplex adni. 
A  testületnek  olyan  határozatot  kellene  hozni,  hogy  a  perfeljegyzést  az  Erdőgáz  Kft-vel 
kapcsolatban mindenféleképpen indítsák el, és hogy a cégbírósági határozatot, - ahogy ilyen 
bejegyzés történik - , azt azonnal támadják meg. Erre kérne felhatalmazást a testülettől.
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének

102/2008. (V.29.) kt.
határozata

Felhatalmazás eljárás megindításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az  Erdőgáz  Kft. 
cégbírósági  bejegyzésének  módosítását  –  amennyiben  Monor  Város  Önkormányzata 
kezdeményezi – azt megfellebbezi.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárást az önkormányzat képviseletében folytassa le.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

Juhász Sándor: Másik javaslata, hogy ebben az ügyben összehívnak egy testületi ülést. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal a javaslatot elfogadta.

Juhász  Sándor: Monorierdőn  van  a  Mi  újság  Monorierdő  elnevezésű  kiadvány.  Az 
önkormányzatnak jelennek meg benne hírei, bármilyen rendezvény van, az újság azt közli, 
ezért  az  újság  egyetlen  forintot  az  önkormányzat  nem biztosít.  A 100e  Ft  támogatást  ők 
visszautasították, így tenne egy javaslatot, hogy az újságnál 1 oldal legyen az önkormányzati 
oldal és ezért havi 12e Ft –ot fizessen az önkormányzat. Erről  természetesen az egyesület 
számlát ad.

Borbás Elvira: javasolja megszavazni. Megjelent a múlt hónapban is a „tiszta udvar, rendes 
ház” program, valamint a Falunap és kb. egy oldal volt. A mostaniban ismét lesz egy oldalnyi. 

Juhász Sándor: a lakosság természetesen várja ezt  az újságot minden hónapban és innen 
szedik ki a híreket. 

dr. Práczki Péter: kérdezi, hogy miből lenne fizetve.

Tóth Attila: ezt Práczki képviselő úrnak kellene megmondani, hogy miből. Nagyon kevés 
hirdető van.

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy az egyház is fizeti a 12e Ft-ot. A hírek mindenkinek szólnak. 
Több lakos van, mint hívő a faluban. Csak azért, mert rossz helyzetbe került az újság, hogy 
nincs reklámozója, talán kevesebbért kellene a hirdetéseket megjelentetni. 

Dzsupin Imréné: itt is vannak olyan hívők, akik igénylik, ezért az Ági nem kér pénzt, ahogy 
az apróhirdetésekért sem. 

Borbás Elvira: az egyháznak nincs hivatalosan bevétele, kérdezi, hogy akkor miből fizesse. 

Juhász Sándor: megpróbálják ezt az összeget kiszorítani.
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dr.  Práczki  Péter: mindig  nézi,  hogy  honnan  lehet  a  forrásokat  megteremteni,  hiszen 
mindenképpen szükség van egy újságra. 

Tóth Attila: ez egy szerződéses jogviszony lenne az újság és az önkormányzat között.  Az 
önkormányzat fordult az újsághoz, aki nem tudja megtenni ingyen, hogy híreket jelentessen 
meg. Tehát ez nem adomány. 

A képviselő-testület egyszerű többséggel 6 igen, 3, tartózkodás, 1 nem szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

103/2008.(V.29.) kt.
határozata

Szerződéskötés a Bogárzó Egyesülettel

Monorierdő  Önkormányzat  képviselő-testülete  az  önkormányzati  hírek  megjelentésére 
szerződést köt 2008.06.01-től 2008.12.31-ig a Bogárzó Egyesülettel havi 12.000,-Ft/ oldal/hó 
áron 2008. június 1-től. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző 

dr.  Práczki  Péter: a  szakértői  ajánlattal  kapcsolatban.  Az  Erdőszöv  Rt.  megkeresné  az 
önkormányzatot,  megkapná azokat a helyrajzi számokat, ahol az auditálásra sor kerülne és 
utána tudna adni egy ajánlatot, hogy ezt mennyiért tudná megcsinálni. 

Juhász Sándor: kér tőle egy ajánlatot  arra  vonatkozóan,  hogy Monorierdő területén  lévő 
fákat mérje fel és erre adjon egy ajánlatot. Kérdezi, hogy a felmérés miről szóljon, a veszélyes 
fákat nézze csak, vagy leltárt készítsen-e.

Hornyák Balázs: azt kellene megkérdezni tőlük, hogy adott területen van 3 db fa, nem kell, 
hogy területeket mérjen fel, azt mondja meg, hogy 1db fára mennyiért  mondja meg, hogy 
kivágható vagy nem. 

Juhász  Sándor: javasolja,  hogy  bízzák  meg  Práczki  urat,  hogy  kérjen  be  ajánlatot.  A 
hivataltól megkapja az adatokat, amit az Erdőszöv kérhet, a hivataltól kap segítséget. 

dr. Práczki Péter: úgy gondolja, hogy azért a belterület adott, az nem lesz Monoré. 

Szalai  Gábor: többször  mondta  már,  hogy a parkban a  napközivel  szemben lévő tölgyfa 
életveszélyes. Kéri, hogy ezt a fát sürgősen vágassák ki.

Vargáné Vass Éva: a  képviselő úr bejelentését  tudomásul  vette,  mint  illetékes,  a feladat, 
hogy a fát a közterületről eltávolítsa és ez meg fog történni minél hamarabb. 

Juhász Sándor: megadja a szót Bodó László, monorierdei lakosnak.
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Bodó László: tájékoztatja a testületet, hogy megjelent egy pályázat 56M Ft-ra és a pályázat 
három lépcsős.  Azoknak  a  településeknek,  akiknek  az  iskolája,  óvodája  abban  az  évben 
fejlesztésre  kerül,  pályázhat  az  általuk  gyártott  anyagokra  30-50% olcsóbban  adják,  de  a 
feltétel, hogy a gyerekek az iskolából egy rajzpályázaton vegyenek részt és 10 db művet kell 
benyújtani.  Megkapta  a  pályázati  kiírást  és  informálja  a  testületet,  hogy 80  pályázó  van. 
Remélik,  hogy  a  Váti  engedélyezi  a  tervet.  Ha  sikerül  a  terv,  akkor  örülne,  hogy  a 
fejlesztéshez hozzájárulna. 

Borbás Elvira: az óvodának logopédusra, az iskolának kisegítő pedagógusra lenne szüksége. 
Meg  kellene  pályáztatni  az  állást.  Kérdezi,  hogy  hogyan  lehetne-e  ezt  megoldani  a 
logopédust.

Vargáné Vass Éva: ebben a kérdésben a képviselő-testületnek nincs kompetenciája, mert a 
működés anyagi feltételeit biztosítja, de a szakmai irányítás az igazgató feladata, felelőssége 
és  joga.  Amennyiben  ő  úgy  ítéli  meg,  hogy  a  szakos  ellátottság  vagy  a  szakember 
foglalkoztatás azt indokolja, hogy oda fejlesztő pedagógus, logopédus vagy mást vegyenek fel 
és ehhez az anyagi forrás is rendelkezésre áll, saját hatáskörben ezt megteheti.
Nem egy üres állás hely van az iskolában. Az általános iskolában az I. negyedévet bezárólag a 
túlóra  és helyettesítés  olyan  mértékű,  amely meghaladja  az 50%-ot.  Ebben a  kérdésben a 
testületnek joga van ellenőrzést kezdeményezni, hogy megvizsgálja, jogszerű volt-e a túlóra, 
vagy helyesen jártak-e el. Saját hatáskörben megtette a szükséges intézkedést, mert a belső 
ellenőrzést utasította arra, hogy a kérdést vizsgálja meg. Az üres állással kapcsolatban, 588 
órában  állapította  meg  az  órakeretet  és  az  sok.  23  óra  nincs  felhasználva  a  benyújtott 
tantárgyfelosztás szerint. Ez egy pedagógus álláshely. Érdemes a vizsgálatot lefolytatni.

Juhász Sándor: 2008.01.31-én volt egy testületi döntés, ahol fel lett hatalmazva Tóth Attila 
és  dr.  Práczki  Péter  képviselő,  hogy  dolgozzanak  ki  egy  pályázati  tervet  a  gyógyfürdő 
beruházás létesítésére. Eltelt 6 hónap és kérdezi, hogy hogyan áll a dolog. Valamint volt szó 
egy aszfaltfestésről is. Kérdezi, hogy mi történt a festéssel.

dr.  Práczki  Péter: a  cég  úgy  döntött,  hogy  nem  Magyarországra  jön.  Beruházással 
kapcsolatban elmondja,  hogy nem volt  ezzel  kapcsolatos  pályázat,  valamint  ha nem tudni 
milyen a víz minősége nem érdemes tárgyalni. Előbb azt el kellene végeztetni. 

Juhász Sándor: Csemor Tamás és társa azért jöttek, mert a kempinget szeretnék bérbe venni, 
el fogják mondani, hogy milyen célra.

Csemor Tamás: augusztus 8-9-10-én egy zenei fesztivált szeretnének tartani a kempingben, 
ahová 1000-3000 embert várnak. Több külföldi fellépőt, főként dj-ket várnak. Ennek komoly 
marketingje lenne, televízióban is reklámoznák, újságokban. Ehhez szeretnék igénybe venni a 
kempinget,  egyrészt  az  adottságai  miatt,  másrészt  a  Budapest  közelsége  miatt.  Egynapos 
fesztivált már rendeztek, több naposból ez lenne az első. A biztonságra odafigyelnének. 

Bodó László: kérdezi, hogy a monorierdei fiataloknak a belépő kedvezményes lesz-e.

Vendég: megpróbálnak majd napijegyeket is árulni.

Juhász Sándor: javasolja bérbe adni a  kempinget.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

104/2008. (V.29.) kt.
határozata

Kemping bérbeadásáról

A  képviselő-testület  bérbe  adja  a  kempinget  2008.  augusztus  8-9-10.  napra  a  TT.  Party 
Service Kft.-nek Hard Bass zenei rendezvény lebonyolítása céljára.

Határidő: 2008. augusztus 31.
Felelős:polgármester, jegyző

Juhász Sándor: három faházat törtek fel múlt hét szombaton, a rézcsöveket leszaggatták, a 
mosdót összetörték. Ezt rendbe kell hozni. A női wc-ben 4 db wc csészét telepítenének be, 
plusz egy kézmosót. Ez 100-120e Ft összeg lenne, ami csak az anyagköltség. 

Vargáné  Vass  Éva: az  iskolával  kapcsolatban  engedményezési  és  tartozás  átvállalási 
szerződést kötött meg általános iskolában hardver eszközök beszerzésére az IBM-től. 2005. 
november 7-én kötött a monori önkormányzat egy szerződés a céggel 36 hónapos futamidőre, 
évi 275.937,-Ft-ért. 8 db samsung LCD monitor, 1 db notebook, 1 db nyomtató. Ennek az 
éves bérleti díja 275.937,-Ft. Arról van szó, hogy a harmadik évet már nem Monor akarja 
fizetni,  hanem Monorierdővel  akarja  kifizettetni.  Van  itt  egy  engedményezési  és  tartozás 
átvállalási  szerződés,  amit  régebben  megküldtek.  Monorierdő  megküldte  a  kérdéseit,  arra 
sokáig  nem  érkezett  válasz,  majd  egy  sürgetés  érkezett,  hogy  nem  nyilatkoztunk  erről. 
Kérdés,  hogy ezt  az  informatikai  eszközöket  tartalmazó  csomagot:  az  engedményezési  és 
tartozásátvállalási  szerződés  aláírják-e?  Vagy  úgy  ad  csak  felhatalmazást,  hogy  bruttó 
275.937 Ft, ezzel a Monorierdei Önkormányzat fizetési kötelezettségének vége szakad és ez 
az eszköz Monorierdő tulajdonába kerül. Arra kérne felhatalmazást, hogy ezt a szerződést így 
írják alá. Úgy ítéli meg, hogy ilyen formában a szerződés aláírható. 

Sahin-Tóth  Jenőné: a  futamidő  végén  fennálló  lehetőségekről,  ami  az  IBM  és  az 
önkormányzatok között. A cég azt mondja, hogy a 3. év végén különféle lehetőségek közül 
választhat az önkormányzat. Az egyik az, hogy piaci értéken megvásárolja ezeket a hardver 
eszközöket, vagy pedig visszaszolgáltatja az IBM-nek. A piaci értékre vonatkozóan viszont 
információ nincsen. Ezek az eszközök most is ott vannak az iskolánál. 

Vargáné  Vass  Éva: a  monori  polgármester  eljuttatott  egy  átadás-átvételi  jegyzőkönyvet. 
Polgármester úr ezt az átvételt nem írta alá, nem látta el kézjegyével azért, mert nem ismertek 
a vagyontárgyak. Nem volt ott a tételes leltár, a nyilvántartás stb. 

Hornyák Balázs: el kell gondolkodni, hogy újat vehetnek a Média Markt-ba. 

Vargáné Vass Éva: mondhatja azt is a testület, hogy nem kíván a kérdéssel foglalkozni és 
nem reagál rá. 

A képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozza:
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Képviselő-testületének

105/2008. (V.29.) kt.
határozata

Informatikai eszközök engedményezési és tartozásátvállalási szerződéséről 

A képviselő-testület  az engedményezési  és tartozásátvállalási  szerződés kérdését érdemben 
nem tudja tárgyalni, mert a vagyon Monornál van.

Határidő: 2008. július 31.
Felelős:polgármester, jegyző

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 20:28 órakor bezárja.

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Borbás Elvira
hitelesítő

Dzsupin Imréné
hitelesítő
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